Some people think that we should explore space and visit other planets. Other people say that space exploration is a waste of time and money.


	In my opinion we should definitely explore space and spend as much money as required.
	По моему мнению, мы определенно должны исследовать космос и тратить столько денег, сколько потребуется.

	First of all, our planet cannot exist forever.
	Во-первых, наша планета не сможет существовать вечно.

	For example, one day it will cease to exist and then humans will have to move somewhere to continue living.
	Например, однажды оно перестанет существовать, и тогда людям придется куда-то отправиться, чтобы продолжить жить.

	Secondly, underground resources are finite and they will eventually end.
	Во-вторых, подземные ресурсы конечны и в конце концов они закончатся.

	For instance, it will be necessary to have a possibility to import raw materials from other planets.
	Например, будет необходимо иметь возможность импортировать сырье с других планет.

	Moreover, it is also very interesting to possibly meet other civilizations, if they exist.
	Кроме того, также очень интересно возможно встретиться с другими цивилизациями, если они существуют.

	
	




Чтобы увидеть весь «БАНК ИДЕЙ» кликните ссылку (или скопируйте ее в поисковую строку):

https://your-teachers.ru/ege-essay/bank-idej-i-argumentov-v-esse-anglijskij-yazyk-ege-2 

Чтобы увидеть весь «БАНК СОЧИНЕНИЙ» кликните ссылку (или скопируйте ее в поисковую строку):

[bookmark: _GoBack]https://your-teachers.ru/120-primerov-essays-ege 
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